
Slovenské (a)politické mimovládky sa spojili
na Pohode, idú ovplyvňovať voľby! Novú
kampaň má aj PS
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SLOVENSKO: Kto to platí? Aj na túto otázku budeme v tomto článku hľadať odpoveď.
Neziskovky, ktoré pomáhajú su skvelá vec. A potom sú tú tie, ktoré sa ani nesnažia tváriť,
že sú nezávislé a apolitické. Keďže mimovládok na Slovensku nikdy nie je dosť, na festivale
Pohoda vznikla nová. teda presnejšie občianska iniciatíva. Jedným z hlavných iniciátorov je
pán Fedor Blaščák. A čuduj sa svete, je to ten istý pán, ktorý je zároveň aj predsedom
Nadácie otvorenej spoločnosti. A to je presne tá nadácia, ktorá vďaka Čaputovej premiérovi
a babráctvu Hegera a Remišovej, získala takmer 22 miliónov eur, Ktoré ma prerozdeliť. V
kampani však budú „apolitickí.“

Kto to platí?
Ďalej je táto občianska iniciatíva spojená s nadáciou Pontis. Faktom je aj to, že v správnej rade tejto
nadácie bola donedávna pani Andrea Cocherová. Ktorá je zároveň aj
podpredsedníčkou „Demokratov.“

„Účasť voličov vo voľbách je kľúčom ku kvalite demokracie. Občianska spoločnosť na
Slovensku už v minulosti viackrát preukázala schopnosť mobilizovať k vyššej účasti a
osobitne v skupine mladých voličov.

Kampaň Chcem tu zostať nadväzuje na túto tradíciu s cieľom šíriť pozitívne posolstvo o
krajine. Prepája stovky aktérov z prostredia mimovládneho sektora s mladými
influencermi, aby spoločne inšpirovali mladých ľudí k zapojeniu sa do verejného
diania,“ skonštatoval jeden z iniciátorov kampane Fedor Blaščák.

Naozaj apolitická?
Podľa ich vlastných slov, nie je kampaň „namierená proti žiadnej strane či kandidátovi.
Rovnako nikomu nevyjadruje podporu.“

Ambasádormi kampane sú bývalá premiérka Iveta Radičová, moderátorka Veronika Cifrová
Ostrihoňová a bývalý hokejista Michal Handzuš, spolupracujú na nej tiež desiatky influencerov.

Nadácia otvorenej spoločnosti i nadácia Pontis, sú veľmi silne napojené na postavu Georga Sorosa. A
to i finančne. A veľmi štedro. Veronika Cifrová Ostrihoňová moderuje reláciu na RTVS s názvom
Silná zostava. V jednej z častí bol hosťom aj právoplatne odsúdený špeciálny prokurátor Daniel
Lipšic.

Samí apolitickí demokrati?
Ďalej je za kampaňou združenie Občianska demokratická platforma. Členmi výkonného výboru sú:

Katarína Batková z neziskovky Via Iuris, Michal Kišša z nadácie Pontis, Sandra Polovková
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zo združenia, ktorému šéfuje prezidentkin priateľ Juraj Rizman, Post Bellum, Laura Dittel z
Karpatskej nadácie, Michal Klembara z OZ Malý Berlín, Lukáš Kvokačka z OZ Barlička a
Csilla Droppová z Nie v našom meste.

Via Iuris je taktiež, ako Pontis napojená na Nadáciu otvorenej spoločnosti, ktorú založil George
Soros. Apropó, ak jeden človek pracuje vo viacerých neziskovkách, ako je vyriešené jeho
financovanie? Transparentne?

Festival politickej piesne
Hokejista Michal Handzuš bol členom Výkonného výboru Slovenského zväzu ľadového hokeja. V roku
2022 odstúpil z funkcie. Dôvodom bolo, že zväz odmietol vylúčiť slovenských hráčov v Kontinentálnej
hokejovej lige z národnej reprezentácie v dôsledku ruskej invázie na Ukrajinu.

Bývalá premiérka Iveta Radičová, ktorej bývalým poradcom bol súčasný prezidentkin premiér
Ľudovít Ódor. Dlhoročná politička.

Kampaň vznikla na liberálnom festivale, ktorý sa z hudobného festivalu pomaly, ale isto, premieňa
na „Festival politickej piesne.“ Bude teda táto „apolitická kampaň naozaj apolitická?“

Progresívci
Zaujímavosťou je, že na Pohode vznikla aj ďalšia kampaň. A to Progresívneho Slovenska.

„Obzvlášť sa zameriame aj na nerozhodnutých voličov a voličky, pre ktorých zorganizujeme
špeciálne diskusie. Je medzi nami totiž stále veľa nerozhodných ľudí a práve ich hlas môže
rozhodnúť o tom, kto voľby vyhrá. Či si zvolíme budúcnosť, alebo návrat do minulosti. V PS
ponúkame budúcnosť, dôstojnú a pre všetkých,“ uviedla na sociálnej sieti podpredsedníčka
strany Lucia Plaváková.

Podobnosť čisto náhodná? Na záver už len dodám, že pán Fedor Blaščák, v absolútnom rozpore so
štatútom programových pracovníkov a spolupracovníkov RTVS, v roku 2018 vystúpil na tlačovej
konferencii strany Progresívne Slovensko. Proste taká pekná, apolitická pohoda.
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